
Referat bestyrelsesmøde 1/10-2019 kl. 19.30 
Til stede: Kai, Mette, Michael, Andreas 

1) Evaluering af arbejdsdag 
Der var rigtig godt fremmøde, alle planlagte opgaver blev løst. Dette på trods af at 
annonceringen i år ikke var den bedste. 

2) Opsætning af sten som bomme mellem runderne 
Kai har kontaktet vognmand ang. sten til at lægge som bomme. 
Vognmanden vil ringe når han har skaffet den rigtige størrelse sten, forventeligt i 
oktober/november i år. 

3) Status fra Vild med Vilje-udvalget  
Udvalget arbejder godt med projektet med fuld energi og ideér, der er gode kapaciteter med 
god viden og erfaring. 
Der er planer om at plante frugttræer på overdrevet, og om at lave vandreture for 
interesserede.  
Udvalget påtænker at lave skilte med beskrivelse af projektet. 
Der planlægges at lave høstfest i 2020 efter årets høst er overstået. 
Der har været mediedækning omkring projektet. 
Der har ikke været yderligere kritiske røster omkring projektet. 

a. Status omkring arrangementer med at slå med le 
Det er gået godt med arrangementerne, der har været fin tilslutning til at slå med le 
og fjerne afslået græs 

b. Udvalget har ansøgt Friluftsrådet om tilskud på 37.400,- 

4) Hjemmesideproblemer med upload af referater 
John har forsøgt at få skiftet password hos udbyderen, men det er ikke lykkedes. Mette vil 
forsøge at ringe til dem. Michael lægger referater fra 2019 ud når det er muligt. 

5) Kommunikation til grundejere omkring datoer for arrangementer, containere mv. 
Til næste år vil vi lave et årshjul og hænge op på opslagstavlen og evt. husomdele samt 
lægge arrangementer på hjemmesiden og på facebook. 

6) Græsslåning af fællesarealer de sidste par gange i sæsonen 
Vi beslutter at forsøge at få de sidste par klipninger i sæsonen klaret ved frivillighed blandt 
grundejere. Michael snakker med Bjarne omkring det praktiske i det.  
 
Efter mødet har Michael en snak med Bjarne omkring dette. Bjarne nævner at det kun er 
nødvendigt at slå det én gang mere i sæsonen. Bjarnes søn Dennis vil slå det, så det bliver 
ikke nødvendigt at grundejere slår græsset. 

7) Planlægning af næste bestyrelsesmøde og generalforsamling 
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 30/1-2020 kl. 20 hos Kai 
Generalforsamling: Vi venter med at sætte dato til januar, da vi vil undgå at ramme sammen 
med borgerforeningens generalforsamling. 

8) Evt. 
Det ene borde-bænkesæt ved legepladsen er i stykker, Kai vil få det repareret. 


